



CANADA

COMMUNIQUE

No. 31

FOR IMMEDIATE RELEASE  
MAY 15, 1970

Faint, illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the page.

VISIT TO EUROPE BY  
THE SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS,  
THE HONOURABLE MITCHELL SHARP

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Hon. Mitchell Sharp, will leave Ottawa May 24 to lead the Canadian Delegation to the annual spring meeting of NATO foreign ministers which will take place in Rome May 26 and 27.

Following the Rome meeting, Mr. Sharp will make official visits to Yugoslavia, Romania and Ireland. His visit to Yugoslavia, May 28 to June 1, will be at the invitation of the State Secretary for Foreign Affairs of the Socialist Federal Republic of Yugoslavia, Mirko Tepavac. He will visit Romania June 1 to 3 at the invitation of the Minister of Foreign Affairs of the Socialist Republic of Romania, Corneliu Manescu. On the invitation of the Minister of External Affairs of Ireland, Dr. Patrick Hillary, Mr. Sharp will pay an official visit to Ireland, arriving late June 3 and departing for Canada on the morning of June 5. During these visits, Mr. Sharp will have exchanges of views on subjects of mutual interest and concern. He will be accompanied by officials of the Department of External Affairs.



CANADA

ÉQUINOX COMMUNICATIONS

no 31

POUR DIFFUSION IMMEDIATE  
LE 15 MAI 1970

VISITE EN EUROPE PAR  
LE SECRETAIRE D'ETAT AUX AFFAIRES EXTERIEURES,  
MONSIEUR MITCHELL SHARP

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, quittera Ottawa le 24 mai pour diriger la délégation canadienne à la réunion annuelle de printemps des ministres des affaires étrangères de l'OTAN qui doit avoir lieu à Rome les 26 et 27 mai.

Après la réunion de Rome, M. Sharp fera des visites officielles en Yougoslavie, en Roumanie et en Irlande. C'est à l'invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires étrangères de la République fédérale socialiste de Yougoslavie, M. Mirko Tepavac, que M. Sharp doit visiter ce pays du 28 mai au 1<sup>er</sup> juin. Le séjour en Roumanie, du 1<sup>er</sup> au 3 juin, aura lieu à l'invitation du Ministre des Affaires étrangères de la République socialiste de Roumanie, M. Corneliu Manescu. En réponse à l'invitation formulée par le Ministre des Affaires extérieures d'Irlande, M. Patrick Hillary, M. Sharp fera une visite officielle en Irlande, où il arrivera dans la soirée du 3 juin pour en repartir le matin du 5 juin et rentrer au Canada. Pendant ces séjours, il aura des échanges de vues sur des sujets d'intérêt commun. Il sera accompagné par des hauts fonctionnaires du Ministère des Affaires extérieures.